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Abstract (en)
[origin: WO8402825A1] Electronic ballast for gas discharge lamps, particularly fluorescent tubes, which supplies them with high frequency AC at
proper voltage from a supply of DC, such as a battery, solar cell or rectifier adapted to be connected to a commercial source of AC of any voltage,
frequency and phase. The ballast is adapted to be used in combination with electrical system, e.g., the electrical system of a building, with many
electrical connecting means such as fixtures for holding the fluorescent tubes, commercial frequency distribution means for AC at voltage suitable
for appliances, small motors, etc, and the high frequency AC distribution system connecting the source of DC to one or more ballasts to supply the
tubes to be used in the fixtures. The ballast includes inverting means (40) comprising a symmetrical class B, push-pull, current limited, dual feedback
oscillator and preferably also not only a high frequency transformer (54) to deliver the output of the oscillator to the building wiring system but also
a further transformer, e.g., an autotransformer (130), having its primary winding placed across the terminals of a lamp (132) and having at least one
secondary winding for supplying heating current for the filaments (134, 136) of the fluorescent tubes.

Abstract (fr)
Ballast électronique pour lampes à décharge gazeuse, notamment des tubes fluorescents, qui les alimentent avec un courant alternatif à fréquence
élevée et à une tension appropriée à partir d'une alimentation de courant continu, telle qu'une batterie, une cellule solaire ou un redresseur destiné
à être relié à une source commerciale de courant alternatif à une tension, fréquence et phase quelconques. Le ballast est destiné à être utilisé
en combinaison avec un système électrique, par exemple le système électrique d'un bâtiment, pourvu de beaucoup d'organes de connexions
électriques, tels que des fixations de tubes fluorescents, des organes de distribution commerciale de fréquence pour un courant alternatif à une
tension adaptée à des appareils, petits moteurs etc., et le système de distribution de courant alternatif à haute fréquence reliant la source de courant
continu à un ou plusieurs ballasts pour alimenter les tubes destinés à être utilisés dans les fixations. Le ballast comprend un organe inverseur (40)
comprenant deux oscillateurs push-pull symétriques de classe B et limités en courant et de préférence également non seulement un transformateur
de haute fréquence (54) appliquant la sortie de l'oscillateur au système de câblage du bâtiment, mais également un transformateur supplémentaire,
par exemple un auto-transformateur (130), dont l'enroulement primaire est placé entre les bornes d'une lampe (132) et possèdant au moins un
enroulement secondaire fournissant le courant de chauffe pour les filaments (134, 136) des tubes fluorescents.
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